
JEGYZŐKÖNYV

Készült Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 2009. április 2.-án 16 
órai kezdettel megtartott rendkívüli képviselőtestületi üléséről.

Jelen vannak: 

Márok Csaba polgármester
Bán Balázs képviselő 
Horváth László képviselő
Salgó József képviselő
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő
Molnárné Troppert Mária képviselő
Sóki László képviselő
Szántó István képviselő
Töttős Tibor képviselő
Dr. Woth László jegyző
Kácsor Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Márok Csaba     polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselőtestület 
9  fővel határozatképes. A kiküldött meghívóban szereplő napirendet ajánlja megtárgyalásra. 

A képviselőtestület a napirendekre tett ajánlással 9 igen szavazattal egyetértett.

Napirend: 

1.) Óvodai tornaszoba pályázat benyújtása

Egyebek

Márok  Csaba     polgármester  elmondja,  hogy  az  ülés  összehívására  az  iskolai  tornaszoba 
pályázatának benyújtása miatt került sor. Tudni kell, hogy jelenleg erre az épületre L alakú 
hozzátoldása lenne a tornaszoba, aminek az alján lenne a nevelői szoba, logopédiai  szoba, 
szertár, a felső részen tornaszoba. Azért van így, mert a felsőrész így egy szintbe kerülne az 
óvodával, nem kell  külön vizes blokkot alakítani.  A pályázat  beadásának költségeit,  ha az 
eredeti tervet használjuk fel, egy műszaki hozzátételről van szó, ezt Palánkai Tibor úr elkészíti 
200 ezer forintért. A pályázat két részből tevődik össze – 35 millió Ft a becsült költsége. Az 
önkormányzatot  a 20 millió  Ft önrészével,  4 millió  Ft-tal  terheli,   a költségvetési  tartalék 
terhére.  Az  önrészről  nyilatkozatot  kell  adni  a  polgármesternek,  ehhez  kell  egy 
képviselőtestületi határozat. 
A határozati javaslat elkészült, a képviselőtestület megkapta. Kéri a testület tagjait, aki 
egyetért a javaslattal, kézfelemeléssel szavazzon.

A Képviselőtestület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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31/2009. (IV.02.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete pályázatot nyújt be a 
8/2009.  önkormányzati  minisztériumi  rendeletben  meghatározott  infrastrukturális 
fejlesztésre.  A  megpályázandó  összeg  19,838,584,  melynek  szükséges  önrésze 
4.959.646,- Ft. 

A pályázatot a Wienerberger Téglaipari Zrt által kiírt alapanyag pályázattal közösen 
nyújtja be. A fejlesztés teljes megvalósítás bruttó összege 35,127,568,- Ft. 

A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert az önrész rendelkezésre állásáról 
szóló igazolás aláírására, illetve a pályázat benyújtására. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: 2009. április 3. a pályázat beadására

Márok Csaba     polgármester határozati javaslatot ismertet, melynek lényege, hogy Mezőfalva 
Önkormányzatának  Közbeszerzési  eljárásai  során  a  pályázat  érdemi  részét  nem  érintő 
módosításokat  a  polgármester  jóváhagyhassa.  A  jogi  lektor  előírja,  hogy  mit  kér,  Varga 
Balázs úr mondta, hogy ha ezt nem teszi meg, akkor ez nem jelenik meg. Például nemcsak a 
közjegyző, hanem az államigazgatási szerv is hitelesíthet. Ezt meg lehessen tenni testületi ülés 
nélkül. 

A képviselőtestület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

32/2009. (IV.02.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  felhatalmazza  és 
megbízza Márok Csaba polgármestert, hogy a KEOP-7.1.2.0-2007-0044 sz. pályázat 
közbeszerzési  eljárásai  során,  a  projekt  közbeszerzési  szakértője  által  javasolt,  a 
közbeszerzési  értesítő  szerkesztőbizottságának  véleményét  figyelembe  véve,  a 
pályázat  érdemi  részét  nem  érintő  módosítások  végrehajtását  a  testület  nevében 
jóváhagyja.  A  polgármester  ezen  tevékenységéről  a  képviselőtestületet  a  soron 
következő ülésén tájékoztatni köteles. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal 

Márok  Csaba     polgármester  emlékeztet  arra,  hogy  az  elmúlt  ülésen  a  folyékony 
szennyvízszippantásos rendeletmódosítás miatt patthelyzet alakult ki. Megítélése szerint nem 
szabad figyelmen kívül hagyni, hogy a mai gazdasági helyzetben a kicsi pénz is pénz. Bognár 
József nem tudja kidolgozni az önköltségét, ezért nem kíván újabb előterjesztést benyújtani. 
Személy szerint támogatja az 1100.-Ft-os szippantási díjat, melyet a PEB is elfogad, ezért 
javasolja  ennek  elfogadását  április  1-től.  Aki  ezzel  a  díjjal  történő  rendeletmódosítással 
egyetért, név szerint szavazzon.
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A képviselőtestület név szerinti szavazással: 
Márok Csaba polgármester igen,
Bán Balázs képviselő igen,
Horváth László képviselő igen,
Salgó József képviselő igen,
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen,
Molnárné Troppert Mária képviselő igen,
Sóki László képviselő igen,
Szántó István képviselő igen,
Töttős Tibor képviselő igen szavazatával – 9 igen szavazattal – az alábbi rendeletet alkotja: 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének
7/2009. (IV.03.) 

A folyékony hulladék gyűjtésének és elszállításának közszolgáltatási díjának megállapításáról

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  2000.  évi  XLIII. 
Törvény  59.§-ában  kapott  felhatalmazás  alapján  a  települési  folyékony  hulladék 
gyűjtésének és elszállításának közszolgáltatási díjáról az alábbi rendeletet alkotja:

1.§ a folyékony hulladék gyűjtésének és elszállításának közszolgáltatási díja Mezőfalva 
területén az alábbi:

a.) lakossági kommunális folyékony hulladék:
                                              1000 Ft/ m3
b.) nem lakossági kommunális folyékony hulladék: 
                                            1150 Ft/m3 
                   A fenti díjak az ÁFÁ-t tartalmazzák!

2.§ Jelen rendelet 2009. április 15-jén lép hatályba, egyidejűleg a 23/2007. (XII. 21.) rendelete 
Ök. sz. rendelet hatályát veszti.

Márok Csaba                                 Dr. Woth László
Polgármester                                                  jegyző

Márok  Csaba     polgármester  tájékoztatja  a  testületet,  hogy  a  közbeszerzési  eljárások 
módosítása kapcsán Nagyvenyim észrevétellel élt. Az ülésen elfogadott anyaghoz képest más 
jelent  meg  a  közbeszerzési  értesítőben.  A  lektorátus  által  felvetetteket  Pintérné  Gyuricza 
Ágnes  átvezette,  a  szerzői  jogdíj  kikötése  kapcsán  továbbtervezésre  pontosított.  Erre  a 
nagyvenyimi  jegyző  véleménye  az,  hogy  ez  teljességgel  megengedhetetlen,  mert  nem ez 
került  elfogadásra.  Ezért  ma  is  tárgyaltunk  Nagyvenyimen.  Ági  szerint  és  a  mi  jegyzőnk 
szerint ehhez nem kell képviselőtestületi döntés. A mai nagyvenyimi egyeztetésnek is az lett a 
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vége,  hogy ez  elfogadhatatlan,  újra  ki  kell  írni  a  közbeszerzői  szerződést.  Rácz  Krisztina 
projektmenedzser  szerint  ez 95 nappal növeli  meg az időtartamot.  Attól  kell  tartani,  hogy 
feljelentenek bennünket. Álláspontja szerint a ha mai napon, az együttes ülésen döntenek a 
visszavonásról, akkor az ezzel kapcsolatos új kiírást végleges legyen. 

Pintérné Gyuricza Ágnes elmondja, hogy tegnap módosult a Közbeszerzési Törvény, mások 
az  igazolási  módok,  stb.  A Baj,  hogy tegnapelőtt  a  Magyar  Közlönyben  megjelent,  de  a 
közbeszerzések Tanácsánál az elektronikus hirdetményfeladó csak jövő héten jelenik meg. 

Márok Csaba     polgármester  elmondja,  hogy Baracs  község kérte,  hogy Ági  nyilatkozzon 
arról,  hogy  anyagi  felelősséget  vállal  azért,  amit  leírt.  Ági  elkészítette  a  nyilatkozatot, 
melyben leírja, hogy biztosítással rendelkezik és teljes jog felelősséget vállal. 

Pintérné  Gyuricza  Ágnes  egy  gondolatot  fűz  ehhez.  Az  Ötv.  betartását  kérik  tőle.  A 
Közbeszerzési  Törvény,  ill.  a támogatással  kapcsolatos Közbeszerzési Törvény betartására, 
szerződött.  Neki  a  Gesztori  Megállapodás  alapján  megbízója  Márok  Csaba  polgármester. 
Ennek alapján az elhangzottaknak megfelelően módosított.  Ez a felhívás került megküldése a 
dokumentumokkal  együtt  a  KVVM  és  a  megbízó  részére  is.  Semmiféle  észrevétel  nem 
érkezett  január  végéig  a  KVVM  FI-től  15  munkanap  alatt.  Január  végén  elindította  az 
elektronikus  hirdetmény feladását.  A Közbeszerzések  Tanácsának Szerkesztőbizottságának 
Ellenőrzési Osztálya küldött hiánypótló felhívást. Ez pontosítás kérelmet tartalmazott, mely 
észrevétel  jogos  volt,  ezek  pontosításra  kerültek  a  Közbeszerzési  Tv.  alapján.  Az 
önkormányzat teljesen jogszerűen bevont hivatalos közbeszerzési szakértőt és egy műszaki 
szakértőt  is  a  műszaki  leírás  elkészítésére.  A  testület  által  elfogadott  felhívás  beszerzési 
tárgyának címsorait kérték a beszerzés tárgyához pontosítani.   

Márok Csaba     polgármester  véleménye szerint  a képviselőtestületeket  olyan közbeszerzési 
dolgokkal terheljük, ami a szakértők dolga. A magyarázkodást le kell venni a napirendről. 

Dr.  Woth  László jegyző  elmondja,  hogy  a  mai  nagyvenyimi  megbeszélésen  két  felelős 
vezetőtől hangzott el, hogy őket ez a projekt nem is érdekli. 

Márok Csaba     polgármester a mai együttes ülésen nem kíván magyarázkodásba belemenni.
Más megtárgyalandó ügy nem lévén az ülést bezárta.

K.m.f.

Dr. Woth László Márok Csaba
       jegyző             polgármester
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